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Zápis Komise mládeže 

8. 12. 2023 

zápis: Sobčíková 

přítomni: Sobčíková (JS), Kopecký (TK), Černý (MČ), Rakowski (ZR), Jan Škrabal (JŠ; od 
bodu 3) 

online: Dejdar (LD), Koutník (JK) 

omluveni: Větrovcová, Dvořák 

 

 

1) VSCM+  

JS seznámila s návrhem na změnu PP VSCM – konkrétně změna složení komise vybírající 
atlety do VSCM+ - požadavek na rozšíření komise o předsedu komise mládeže a vedoucího 
oddělení mládeže 

- pro:6 
- proti:0 
- zdrželi se:0 

 

2) Výběrové řízení SpS pro roky 2024-2025 

JS seznámila se situací ohledně VŘ SpS, kde po schválení výsledků VŘ PČAS byly ještě 
identifikovány nesrovnalosti ve výpočtech, proto výsledky PĆAS anulovány, VŘ 
přezkoumáno oddělením mládeže a opravené výsledky znovu poskytnuty KM ke 
schválení.  

Hlasování: KM souhlasí se zařazením klubů dle dosaženého pořadí do SpS. 

- pro:6 
- proti:0 
- zdrželi se:0 

 

3) AA 

JS – informace o záměru vzniku AA ve Zlínském kraji v průběhu roku 2024. 

      Diskuse o financování AA ver rozpočet KM, konkrétně SCM. Diskuse k zakládání AA      

      a udržitelnosti jejich financování.  

 

LD – nárůst členů SCM – problémy najít v rozpočtu peníze na podporu členů SCM. Toto 
potvrdil i ZR. Obavy, aby AA (pokud by vznikly ve větším počtu) nepřiměřeně nezatížily 
rozpočet alokovaný na mládež. 
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JS – v koncepci navrženy prostředky na oblast mládeže tak, aby pokryly jak potřeby 
akademií, tak další položky financované z rozpočtu alokovanému pro KM – především 
SCM a SpS.  

LD – obavy o zabezpečení SCM, pokud se budou navyšovat finance na AA z rozpočtu 
ČAS. Vytvořit plán financování akademií.  

ZR – požadavek na vyšší finanční zabezpečení SCM.  

       LD – vytvořit koncept menších akademií vč. rozpočtu – 3 úrovně podle jednotlivých krajů      

       – úkol: TK – 31.1.2024 

JS – informace o materiálu na PČAS – Kontrola AA Škoda Plzeň  

 

4) SCM 2024 

Diskuse o finančním zabezpečení SCM s ohledem na nárůst počtu atletů s ohledem na 
demografickou křivku. Diskuse o základních limitech do SCM (např. 60m dívek – 40 
dívek v SCM).  

Revize limitů SCM  

- pro:7 
- proti:0 
- zdrželi se:0 

Úkol: JK ve spolupráci se reprezentačními trenéry sekcí SCM 29.2.2024 

 

Návrh členů SCM na 2024 

JK předložil seznam navrhovaných členů SCM na 2024.  

- pro:7 
- proti:0 
- zdrželi se:0 

 

5) Různé 

      JS – informace o jednání na STK – podněty KM, zápis stále není k dispozici (urgence   

       předsedy STK) 

       JŠ – zvážit zachování štafetového poháru krajů v přespolním běhu (v rámci Běchovic?) 

       LD – trenérský aktiv – jeden ze závěrů - některé sekce hodnotí limity na MEU18 jako      

       zbytečně tvrdé; návrh na analýzu – požádat metodickou komisi o vyjádření ohledně   

       stanovování úrovně limitů na vrcholné mládežnické akce.  

      LD  a ZR – je potřeba zlepšit komunikaci od TR k trenérskému aktivu 

      LD – zasílat s předstihem před trenérským aktivem reprezentační výběry mládeže –    

      podnět pro trenérskou radu; rozpočet na mládežnické reprezentanty – transparentnost  
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     JK – UNIS – pokud pojede více lidí na juniorské šampionáty – dosáhnout na UNIS 

   MČ – spolufinancování ME/MS atletem, to se nesetkalo s podporou dalších členů KM –   

   diskutabilní  

  JŠ – info o středoškolském poháru – finále – návrh na změnu trati z 60m na 100m  

- pro:7 
- proti:0 
- zdrželi se:0 

 

 

Zapsala: JS 


